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PROTOKÓŁ 0012.10.6.2015  
z posiedzenia Komisji ds. budżetu obywatelskiego 

w dniu  29 października  2015 
 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 110  Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 13.00- 14.30 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 
Doradca Prezydenta Miasta przedstawił Radnym wyniki przeprowadzonej w 
mieście ankiety dotyczącej Budżetu Obywatelskiego.  
 
Wyniki stanowią załącznik do protokołu.  
 

Skarbnik Miasta zwrócił uwagę, że budżet obywatelski z zasady musi być 
budżetem jednorocznym. Zadania, które są wieloletnie są wpisane w WPF i nie 
powinno być tak, że mieszkańcy decydują o kształcie WPF gdyż z ustawy o 
finansach publicznych wynika, że to Rada Miasta decyduje o zakresach, kwotach i 
o tym co ma się miesić w przedsięwzięciu. Budżet obywatelski nie może 
wymuszać WPF. W budżecie na 2016 jest zabezpieczona kwota 1,5 mln .zł 
 

Sekretarz Miasta przedstawił symulację budżetu obywatelskiego biorąc pod 
uwagę  kwotę stałą (40 %), ludność (30%) oraz powierzchnię (30%).  

Tadeusz Markiewicz  
 - Czy na ten moment do przygotowania projektu uchwały zmieniamy kryteria 
czy zostawimy takie jak są.  
 
Anna Hetman 
 - Będę opierała się na opiniach przedstawicieli zarządów osiedli i sołectw. Te 
kryteria były przez 99% osób zaakceptowane. Proszono o to, aby nie zmieniać 
tych kryteriów. 
 
Ustalono, że kryteria pozostaną na tym samym poziomie.  
 
Ustalono, że Pani Prezydent przygotuje propozycje projektu uchwały.   

Sekretarz Miasta  

 - Proszę Państwa czy nie  lepiej byłoby zracjonalizować, poprawić co było do tej 
pory natomiast proponowana przez Panią Prezydent ogólnomiejska inwestycja 
byłaby z katalogu proponowanego przez Panią Prezydent. 

Szymon Klimczak 
 - Uważam, że należy opierać się na obecnym projekcie uchwały, i go 
udoskonalić. Proponowane poprawki do projektu uchwały byłyby omawiane na 
posiedzeniu Komisji ds. budżetu obywatelskiego. 
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Anna Hetman odniosła się do ogólnomiejskiej inwestycji budżetu obywatelskiego. 
Pojęcie budżet obywatelski jest różnie rozumiany. Trzeba się zastanowić jak 
zapisać tę inwestycję-  jako jednoroczne zadanie czy może poddać pod 
konsultacje wybór 2-3 zadań i nie nazywać ich budżetem obywatelskim. 
 
Propozycje zmian: 
 - Pozostawienie 15 mieszkańców mogących złożyć wniosek do budżetu 
obywatelskiego, 
-  możliwość składania  wniosków w punkcie  Urzędu Miasta, 
- wydłużenie terminu składania wniosków przez jednostki pomocnicze do końca 
marca, 
- sposób głosowania poprzez karty do głosowania, 
 - wpisać katalog zadań, które nie mogą być ujęte w budżecie obywatelskim 
(zadania nie związane z organizacją ruchu drogowego, zadania, które nie mogą 
być projektowe).  
 
Sekretarz Miasta poinformował, że propozycja projektu uchwały zostanie 
przekazania w formie elektronicznej i papierowej członkom komisji w przyszłym 
tygodniu.  
 
 
Protokołowała    Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa  
Monika Dulewicz    Publicznego i Samorządu Terytorialnego 
       Tadeusz Markiewicz  
 
 
 
 
 
 
 


